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RADA ŠKOLY 
pri Základnej škole, Komenského  ul. č. 3, 900 27  Bernolákovo 

________________________________________________________________ 
               V Bernolákove, dňa 13.12.2023 
 
 
 

Z á p i s n i c a 
 
 

napísaná zo 17. zasadnutia Rady školy pri Základnej škole, Komenského 3, 
v Bernolákove, ktoré sa konalo dňa 11.12.2023 v priestoroch ZŠ v Bernolákove, ul. 
Školská so začiatkom o 17:00 hod. 
 
 
Prítomní členovia: Ing. Martina Brunel, Zuzana Conortová, RNDr. Peter Gajdošík, Ing. 
Jaroslav Juriga, Mgr. Katarína Kurtanská, Roman Müller DiS.art., Ing. Rastislav Požár, Mgr. 
Ivana Šimigová, Mgr. Eva Žůrková, (z 11 členov RŠ bolo prítomných 9 členov) 
 
Ospravedlnení členovia: Radoslav Hanic, Mgr. Timea Selnekovičová  
 
Hostia: Mgr. Adriana Moldová – riaditeľka ZŠ, Mgr. Martina Chovancová – zástupkyňa pre 2. 
stupeň, Mgr. Beáta Bognárová – zástupkyňa pre 1-2. ročník, Mgr. Lucia Medzihradská - 
školský psychológ, Mgr. Vladislava Veselá, špeciálny pedagóg,  
 
Predseda Rady školy, Ing. Jaroslav Juriga otvoril rokovanie, privítal všetkých prítomných a 
skonštatoval, že Rada školy (ďalej len „RŠ“) je uznášaniaschopná. Prítomných bolo na začiatku 
zasadnutia 8 z 11 členov RŠ. Predseda RŠ privítal na rokovaní Hostí. A. Moldová poslala 
členom RŠ e-maily s informáciami k jednotlivým bodom programu. 
 
Pred samotným zasadnutím RŠ sa členovia RŠ v sprievode zástupcu starostu obce JUDr. Ing. 
Bartóka, riaditeľky ZŠ Mgr. Moldovej, zástupkyň riaditeľky B. Bognárovej a M. Chovancovej 
zúčastnili prehliadky priestorov prístavby starej budovy ZŠ na ul. Školská pred kolaudáciou. 
V priestoroch prístavby bude po kolaudácií k dispozícií 10 tried z toho 8 pre prvý ročník. 
Kuchyňa je už vybavená zariadením, plynový kotol uvedený v prevádzke, budova je 
vykurovaná, dodávka elektrickej energie ešte nezabezpečená, triedy s akustickým stropom sú 
dokončené, je potrebné doriešiť posledné úpravy ako sú napr. bezpečnosť žiakov zábradlia nad 
schodišťom (zvýšenie zábradlia bariérou), povrchová úprava betónového zábradlia okolo 
schodišťa (dýha a pod. namiesto len farby pod železným madlom a pod.). Na chodbách 
prístavby sú umiestnené bezpečnostné kamery. Po spustení kuchyne v prístavbe budú všetci 
žiaci a personál zo starej školy s prístavbou prestravovaní v jedálni bez potreby ďalšieho 
presunu na obed mimo areálu ZŠ na ul. Školská. 
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Uznesenie č. 1 
 
Rada školy jednohlasne odsúhlasila program rokovania RŠ: 

1. Privítanie 
2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Doplňujúce voľby do Rady školy za nepedagogických zamestnancov 
4. Informácia o vybudovaní novej ZŠ – variantné riešenia 
5. Prerokovanie zmien a doplnkov Školského poriadku 
6. Informácia o stave a funkčnosti vykurovania v priestoroch školy 
7. Informácia k zaradeniu prístavby školy a jej súčastí do siete škôl a školských zariadení 
8. Informácia o prospechu a správaní žiakov za 1. štvrťrok školského roka 
9. Prerokovanie žiadosti o zavedenie kamerového systému v škole 
10. Rôzne 

 
V rámci bodu 5. navrhol P. Gajdošík doplnenie tému Komunikácia Zriaďovateľ – ZŠ – Zákonní 
zástupcovia žiakov a v rámci bodu 8. doplniť informáciu o podnete viacerých rodičov žiakov 
triedy 5.B ohľadom stavu výuky predmetu matematika  
 
Za: 8 / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
 
 
1. Predseda otvoril program, ktorý členovia RŠ schválili. 
 
  
2. Za zapisovateľa bol navrhnutý p. Peter Gajdošík a za overovateľov zápisnice boli 
navrhnutí: p. Eva Žůrková a p. Katarína Kurtanská. 
 
Uznesenie č. 2 
RŠ schvaľuje: 

a) zapisovateľa zápisnice z dnešného zasadnutia, p. Peter Gajdošíka, 
b) overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, p. Evu Žůrkovú a p. Katarínu 

Kurtanskú. 
 

Za: 8 / Proti: 0 / Zdržal sa:  0 
 
 
3. Doplňujúce voľby do Rady školy za nepedagogických zamestnancov 
 
Na základe Zápisnice z volieb členov rady školy s označením Voľba zástupcov z radu 
nepedagogických zamestnancov základnej školy do Rady školy pri ZŠ, Komenského 
3, Bernolákovo zo dňa 1.12.2023 predseda RŠ privítal novozvolenú zástupkyňu p. Zuzanu 
Conortovú. 
 
Uznesenie č. 3 
Členovia RŠ zobrali na vedomie.  
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4. Informácia o vybudovaní novej ZŠ – variantné riešenia 
 
Ing. Martina Brunel informovala prítomných o dokumente OcÚ Bernolákovo Informácia 
o vybudovaní novej ZŠ – variantné riešenia. Je potrebné čerpať financie z Plánu obnovy 
a odolnosti SR (pod Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR) vo výške 16,5 tis. € 
na žiaka (v súhrne cca. 13 mil. €) v rámci školstva obce Bernolákovo do roku 2026. 
 
Jedná sa o 4 alternatívy riešenia kapacity základného školstva v obci: 
 

a. Areál ZŠ – ulica Komenského – prístavba z materiálu betónový prefabrikát 
b. Zakúpenie pozemku v katastri obce  
c. Lokalita Juh – pri závode hydinového priemyslu vybudovanie investorom 
d. Lokalita Poľná – rozloha 1,2 ha 

 
Najreálnejšie sa javí, z pohľadu obce, Alternatíva - A, kde by sa jednalo najskôr o budovu 
v tvare L  z betónového prefabrikátu o počte 9 tried + učebňa technickej výchovy + zborovňa. 
Z dotácie je možné vybudovať iba výučbové miestnosti, vyňaté sú telocvičňa a jedáleň. 
Schvaľovanie alternatívy pre čerpanie dotácie sa uskutoční na Zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva v Bernolákove dňa 14.12.2023. 
 
Riaditeľka ZŠ potvrdila vedomosť o 3. alternatívach, najskôr sa im javila ako riešenie lokalita 
Poľná. Ing. Brunel odovzdala na zasadnutí dokumentaciu obce k alternatíve A do rúk 
Riaditeľky ZŠ pre pripomienkovanie pred hlasovaním OZ. 
 
Zo strany zástupcov pedagogických zamestnancov ZŠ (p. Šimigová, p. Žůrková), ako aj 
Riaditeľky ZŠ a prítomných Hostí boli vznesené požiadavky na úpravy areálu na ul. 
Komenského: 
 

a. bezodkladné zasypanie jám/výmoľov na spevnenom parkovisku pred areálom 
ZŠ na ul. Komenského 

b.  dobudovanie chodníka popri plote medzi spevneným parkoviskom a areálom 
ZŠ na ul. Komenského 

 
K rokovaniu sa pripojil člen RŠ p. Ing. Rastislav Požár 
 
Uznesenie č. 4 
RŠ berie na vedomie možnosť financovania rozšírenia kapacity ZŠ v obci. 
 
Za:  9  / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
 
 
5. Prerokovanie zmien a doplnkov Školského poriadku 
 
Vzhľadom na rozsiahlosť zmien v školskom poriadku požiadali členovia RŠ o predĺženie 
termínu na ich preštudovanie. Schválenie prebehne formou per rollam. 
 
Uznesenie č. 5 
RŠ berie na vedomie informáciu o stave dokumentácie a schvaľuje hlasovanie po jej dodaní per 
rollam.   
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Za:  9  / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
 
 
6. Informácia o stave a funkčnosti vykurovania v priestoroch školy 
 
Novoinštalované kotle sú v prevádzke v dostavbe ZŠ Školská od 21.11.2023 (2x plynový kotol 
zn. HOVAL) – e-mail informácia zo strany zástupcu starostu M. Bartóka zo dňa 21.11.2023 ku 
stavu prerušeného kúrenia od júla 2023 po deinštalácii pôvodného kotla v starej budove ZŠ na 
ul. Školská. 
 
Zástupcovia rodičov  sa informovali ohľadom priebehu komunikácie. Riaditeľka ZŠ a v čase 
jej dovolenky poverená výkonom Riaditeľky p. B. Bognárová informovali o priebehu: 
 
11.7.2023 po porade vedenia ZŠ s vedením obce bolo za strany obce nedoporučené predbežne 
informovať o deinštalácii kotla, a tým šíriť „paniku medzi zákonnými zástupcami žiakov“ 
v súvislosti s dostavbou prístavby a prevádzky starej školy ZŠ v novom šk. roku 2023/2024. 
Od začiatku vykurovacej sezóny (15.10.2023) ako aj po pracovnej porade vedenia ZŠ s 
vedením obce dňa 24.10.2023, stále nedošlo k preventívnej komunikácií zo strany Vedenia ZŠ, 
alebo Zriaďovateľa o stave vykurovania. Následne, po ochladení počasia začiatkom novembra, 
stále nedošlo k informovaní zákonných zástupcov žiakov o nevhodnej prevádzkovej teplote 
v starej budove ZŠ. Zo strany zákonných zástupcov žiakov došlo k medializácii (27.10.2023) 
a následne zo strany zástupcov v RŠ za Rodičov (7.11.2023, P. Gajdošík) k e-mailovému 
dotazovaniu Zriaďovateľa a ZŠ na stav vykurovania. Informácie boli poskytnuté zo strany 
Zriaďovateľa (Ing. Biznárová) dňa 8.11.2023 spolu s vyjadrením B. Bognárovej zo dňa 
7.11.2023 ohľadom režimu výučby a nasadenia elektrických ohrievačov zo strany Zriaďovateľa 
v priestoroch ZŠ od 3.11.2023, pričom od 24.10.2023 prebiehal nákup elektrických ohrievačov 
zo strany Zriaďovateľa. 
 
Je potrebné uviesť, že v mesiaci október zo strany Zriaďovateľa došlo k zaslaniu odhlásenia 
odberového miesta SPP v areáli na ul. Školská pod hlavičkou ZŠ, a to ešte s uvedením mena 
bývalej Riaditeľky ZŠ (p. Mgr. Lipke-Rezníková) v hlavičke a podpisom osoby: p. Senáši. 
O vyhotovení tohto listu a odhlásenia odberného miesta nebolo informované vedenie ZŠ! 
 
V súčasnosti Zriaďovateľ a Vedenie ZŠ disponuje Oznamom o schválení odberného miesta 
SPP a zmluva o odbere plynu môže byť uzavretá. 
  
Uznesenie č. 6 
RŠ odporúča Zriaďovateľovi a Vedeniu ZŠ zlepšenie vzájomnej komunikácie voči zákonným 
zástupcom žiakov vo veci riešenia mimoriadnych situácií.  
 
Za: 9 / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
 
 
7. Informácia k zaradeniu prístavby školy a jej súčastí do siete škôl a školských zariadení 
 
Tento bod sa vzhľadom na neprítomnosť Zriaďovateľa (Ing. Biznárová – ospravedlnená 
z dôvodu zasadania komisie OZ) prekladá na mimoriadne zasadnutie RŠ. 
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Uznesenie č. 7 
RŠ odporúča, aby školské jedálne v ZŠ (ul. Komenského, ul. Školská) prešli pod kompetenciu 
Zriaďovateľa. 
  
Za: 9 / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
 
 
8. Informácia o prospechu a správaní žiakov za 1. štvrťrok školského roka 
 
Zo strany Riaditeľky ZŠ došlo k prezentácií podkladov o prospechu a správaní žiakov za prvý 
štvrťrok školského roku 2023/2024 a následnej diskusií členov RŠ aj s ďalšími hosťami o stave 
v ZŠ. V rámci tohto bodu, P. Gajdošík prečítal podnet zákonných zástupcov žiakov triedy 5.B 
(edupage) ohľadom stavu výuky predmetu matematika s následným nepriamym návrhom 
Riaditeľky ZŠ na stretnutie s učiteľom predmetu. P. Gajdošík informoval, že riešenie sa 
uskutoční na úrovni učiteľ matematiky, triedny učiteľ a vedenie ZŠ a RŠ bude o tom 
informovaná na ďalšom zasadnutí. 
 
Uznesenie č. 8 
RŠ berie na vedomie predloženú Informáciu o prospechu a správaní žiakov za prvý štvrťrok 
školského roku 2023/2024 a informáciu o podnete zákonných zástupcov žiakov triedy 5.B 
ohľadom stavu výuky predmetu matematika. 
 
Za: 9 / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
 
 
Rokovanie opustila M. Brunel pre účasť na zasadaní komisie OZ s konštatovaním 
k nasledujúcemu bodu 9, že podporuje zavedenie kamerového systému do tried všetkých 
budov ZŠ v Bernolákove (oprávnený záujem). 
 
 
9. Prerokovanie žiadosti o zavedenie kamerového systému v škole 
 
Riaditeľke ZŠ bola dňa 28.11.2023 doručená písomná žiadosť zákonných zástupcov žiakov 
tredy 7.B o inštaláciu (zavedenie) kamerového systému do kmeňovej triedy žiakov 7.B z 
dôvodu odohratia sa viacerých incidentov od začiatku šk. roku, ktoré mohli mať za následok 
ublíženie na zdraví a poškodenie majetku školy a žiakov. Na žiadosti bolo uvedených 19 
podpisov zákonných zástupcov žiakov z celkového počtu 23. Kópia žiadosti bola doručená (e-
mail) zástupcom rodičov v RŠ dňa 29.11.2023 so žiadosťou o prednes požiadavky a jej prijatie 
ako bodu programu na najbližšom zasadnutí Rady školy. V podklade Riaditeľky ZŠ k danému 
bodu bolo uvedené zamietnutie žiadosti s vysvetlením jej stanoviska. 
 
Na žiadosť členov RŠ boli vyžiadané na rokovanie RŠ aj ďalšie podklady, ktoré Riaditeľka ZŠ 
poslala v skrátenej verzii formou e-mailu (8.12.2023), z ktorých hlavným je právny názor na 
inštaláciu kamery v triede (súhlas všetkých zákonných zástupcov a zamestnancov, ktorý je 
možné kedykoľvek odvolať alebo oprávnený záujem s povinnosťou ďalšieho informovania 
školy na základe testu proporcionality). 
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Prebehla diskusia, v ktorej sa členovia vyjadrili: 
 
P. Gajdošík: aj na základe predchádzajúceho bodu 8 (Informácia o prospechu a správaní žiakov 
za 1. štvrťrok školského roka) podporuje zavedenie kamerového systému do tried všetkých 
budov ZŠ (cestou oprávneného záujmu) a vyjadril obavy, že v prípade neinštalácie kamerových 
systémov do tried, ako jedného z možných preventívnych riešení pre zníženie negatívneho 
správania žiakov, môže viesť k podávaniu podnetov zákonných zástupcov žiakov na školskú 
inšpekciu ohľadom stavu a riešenia negatívnej situácie v triedach (ublíženie/ubližovanie na 
zdraví žiakov a poškodzovanie majetku školy a žiakov) počas vyučovania a prestávok. Navrhol 
sa inšpirovať už zavedenými a rokmi prevádzkovanými kamerovými systémami v triedach ako 
napr. ZŠ vo Svätom Jure alebo ZŠ na ul. Česká v Bratislave, konzultovať s medializovanou ZŠ 
vo Vajnoroch, ktorá pripravuje zavedenie kamerového systému na škole. 
 
K. Kurtanská: kamerový systém by mal byť nápomocný aj učiteľom pri prevencií nevhodného 
správania počas vyučovania a prestávok 
 
J. Juriga: navrhol inštaláciu kamerového systému do kmeňovej triedy 7.B ako pilot v zmysle 
platnej legislatívy 
 
Riaditeľka ZŠ: nemá problém s inštaláciou kamerového systému v triedach podľa platnej 
legislatívy.  Informovala o riziku neskoršej deinštalácie kamerového systému z absencie 
právnych dôvodov. Ako príklad uviedla nemenovanú školu v Šali, ktorá musela z dôvodu 
nedodržania právnych predpisov deinštalovať kamerový systém v triedach po 6 rokoch 
prevádzky. 
 
E. Žůrková, I. Šimigová: prezentovali za zborovňu (2. stupeň ZŠ), že „drvivá“ väčšina 
pedagógov je proti inštalácii kamerového systému 
 
I. Šimigová vyslovila názor, že kamera by musela snímať všetky kúty, nemala by byť statická. 
Žiaci si vždy nájdu miesto, kde nebudú kamerou snímaní. 
 
Obe zároveň navrhovali iné podporné riešenia na zlepšenie klímy v triede – pravidelné 
rozhovory s triednou, aktivity s triednou, športové aktivity, pravidelnú prácu školskej 
psychologičky s kolektívom... 
 
P. Gajdošík: doporučil, aby ohľadom návrhu iných podporných riešení v triede 7.B, získaných 
niekoľkoročnými skúsenosťami navrhujúcich aj s touto triedou, bola primárne konzultovaná 
triedna učiteľka (inštalovaná v septembri 2023). 
 
L. Medzihradská, M. Chovancová: vyslovili obavy z možného výskytu negatívnych vplyvov 
na psychiku detí pri vedomí o ich sledovaní a zázname kamerovým systémom v triedach 
 
R. Požár: na základe predchádzajúceho bodu 8 (Informácia o prospechu a správaní žiakov za 
1. štvrťrok školského roka) sa prikláňa k zavedeniu kamerového systému do tried. 
 
R. Müller: nepodporuje zavedenie kamerového systému do tried 
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Uznesenie č. 9 
Rada školy zobrala na vedomie žiadosť rodičov 7.B a bude sa zaoberať týmto bodom na ďalšom 
zasadnutí RŠ po preskúmaní právnych stanovísk, skúseností iných ZŠ a možností zlepšenia 
správania detí v triedach. 
 
Za: 8 / Proti: 0 / Zdržal sa: 0 
 
 
10. Rôzne 
 
 
P. Gajdošík po preposlaní (11.12.2023) podnetu od rodiča M. Reseková (10.12.2023) ohľadom 
absencie zabezpečenia výučby evanjelického náboženstva na ZŠ od začiatku šk. roku 2023 
/2024 (dieťa chodí na etickú výchovu napriek prihláseniu na náboženstvo) dodatočne 
informoval, že príslušný farár ECAV v Bratislave-Rači obdržal od začiatku školského roku 
2023/2024 telefonáty od viacerých nespokojných rodičov, prečo nie je zabezpečená výuka na 
ZŠ v Bernolákove. 
 
M. Chovancová informovala, že k opätovnej výučbe evanj. náboženstva dôjde od 1.1.2024 
z dôvodu dlhodobej práceneschopnosti učiteľa ZŠ s danou aprobáciou v prvom štvrťroku 
2023/2024. 
 
 
 
 
Na záver Predseda RŠ ukončil rokovanie RŠ a poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť. 
 
 
Zapísal: Peter Gajdošík 
 
 
Overili: E. Žůrková, Katarína Kurtanská 
 
 
Schválil: Jaroslav Juriga, predseda RŠ 


